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PROTOKÓŁ NR XXXVIII/21 

Z XXXVIII SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 28 KWIETNIA 2021 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 21 radnych 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.  Sprawy organizacyjne: 

1.  otwarcie obrad, 

2.  stwierdzenie prawomocności obrad, 

3.  przedstawienie porządku obrad, 

4.  przyjęcie protokołów z XXXVI i XXXVII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r.  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz  

z prognozą długu na lata 2021–2031, 

2.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

3.  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

4.  wyrażenia zgody na zawarcie Porozumień Partnerskich w sprawie wspólnej realizacji projektu  

w ramach Działania 2.1 E - usługi - Poddziałania 2.1.2 E-usługi dla Mazowsza w ramach ZIT, typ 

projektów: Zakup sprzętu i oprogramowania do szkół, umożliwiającego wprowadzenie nowoczesnych 

form nauczania z wykorzystaniem TIK oraz zapewnienie możliwości realizacji działań edukacyjnych 

w formule zdalnej w związku z zagrożeniem powtórzenia lub przedłużeniem się epidemii COVID-19 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2014–2020, 

5.  określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji, 

6.  określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Żyrardowa oraz sezonu kąpielowego na rok 2021, 

7.  zajęcia stanowiska w przedmiocie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego, 

8.  zmiany statutu Centrum Usług Wspólnych w Żyrardowie, 

9.  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze bezprzetargowej i udzielenie bonifikaty, 

10.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa (ul. Armii Krajowej), 

11.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa (ul. Mikołaja Kopernika), 

12.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa (ul. Stefana Okrzei), 

13.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa (ul. Wierzbowa), 
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14.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa (ul. Zaciszna), 

15.  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Żyrardowa (dot. terenu po Ars-Grafie), 

16.  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Żyrardowa (dot. Centrali). 

III.  Informacje: 

–  Informacja o działaniach Prezydenta i Urzędu Miasta Żyrardowa. 

IV.  Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

V.  Zamknięcie obrad. 

 

 

I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1. i I.2.  

W dniu 28 kwietnia 2021 r. o godz. 13.20 w trybie zdalnym rozpoczęły się obrady XXXVIII 

Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard 

Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad I.3. 

Radny Arkadiusz Sowa zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zajęcia stanowiska w przedmiocie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego. 

Argumentował, że problematyka podejmowana w tej uchwale jest na tyle ważna, że należy  

ją przedyskutować podczas posiedzenia stacjonarnego. Wskazał również na problemy techniczne  

z posiedzeniem zdalnym.  

Radny Arkadiusz Rzepecki wyraził stanowisko przeciwne. Stwierdził, że wszystkie kwestie 

ujęte w porządku obrad są istotne i – przyjmując argument przedmówcy – należałoby przerwać sesję  

i spotkać się w trybie stacjonarnym.  

Radny Arkadiusz Sowa zgodził się, że wszystkie punkty są ważne, ale projekt uchwały  

w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego 

uznał za szczególnie wymagający dyskusji. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa (dotyczącego obszaru przy ul. Jaktorowskiej). 

Poinformował, że podczas majowej sesji zostanie zaproponowany nieco większy obszar opracowania 

planu miejscowego. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos poinformował o wpłynięciu listu przedstawiciela 

Caritasu, który zwrócił się z prośbą o to, by temat związany ze sprzedażą nieruchomości w drodze 
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bezprzetargowej omawiany był w maju w trybie stacjonarnym i z możliwością przedstawienia przez 

Caritas informacji w tym temacie. Dodał, że w związku z ww. pismem konieczne jest przegłosowanie 

zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  

w drodze bezprzetargowej i udzielenie bonifikaty. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta przychylił się do wniosku o zdjęcie 

przedmiotowego projektu uchwały z porządku obrad. Wskazał, że przedmiotowy projekt uchwały 

będzie zaproponowany Radzie najprawdopodobniej w maju. 

W związku z wystąpieniem problemów technicznych Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos 

ogłosił przerwę, która trwała od godz. 13.40 do godz. 14.00. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Arkadiusza Sowy w przedmiocie zdjęcia 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie zachowania 

integralności Województwa Mazowieckiego. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych; wniosek 

nie uzyskał aprobaty większości radnych, oddano 6 głosów „za”, 10 głosów „przeciw” i 5 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Arkadiusza Sowy w przedmiocie zdjęcia z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie zachowania integralności Województwa 

Mazowieckiego: 

„za” – 6 głosów – radny Józef Kapusta, radna Teresa Lefelt, radny Mateusz Nalej, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska; 

„przeciw” – 10 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„wstrzymuję się” – 5 głosów – radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Artur Pietrus, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem Przewodniczącego Rady Ryszarda Mirgosa  

w przedmiocie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej i udzielenie bonifikaty. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

21 radnych, którzy przyjęli wniosek 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem Przewodniczącego Rady Ryszarda Mirgosa w przedmiocie zdjęcia  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej i udzielenie bonifikaty: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 
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„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Robert Latek. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem pana Lucjana Krzysztofa Chrzanowskiego, 

Prezydenta Miasta, w przedmiocie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy przyjęli wniosek 21 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem pana Lucjana Krzysztofa Chrzanowskiego, Prezydenta Miasta,  

w przedmiocie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa: 

„za” – 21 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy zaaprobowali zmieniony porządek obrad 19 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem porządku obrad po zmianach: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, 

radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny 

Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 2 głosów – radna Gabriela Polańska, radna Grażyna Stefańska. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r.  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz  

z prognozą długu na lata 2021–2031, 

2.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

3.  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
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4.  wyrażenia zgody na zawarcie Porozumień Partnerskich w sprawie wspólnej realizacji projektu  

w ramach Działania 2.1 E - usługi - Poddziałania 2.1.2 E-usługi dla Mazowsza w ramach ZIT, typ 

projektów: Zakup sprzętu i oprogramowania do szkół, umożliwiającego wprowadzenie nowoczesnych 

form nauczania z wykorzystaniem TIK oraz zapewnienie możliwości realizacji działań edukacyjnych 

w formule zdalnej w związku z zagrożeniem powtórzenia lub przedłużeniem się epidemii COVID-19 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2014–2020, 

5.  określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji, 

6.  określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Żyrardowa oraz sezonu kąpielowego na rok 2021, 

7.  zajęcia stanowiska w przedmiocie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego, 

8.  zmiany statutu Centrum Usług Wspólnych w Żyrardowie, 

9.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa (ul. Armii Krajowej), 

10.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa (ul. Mikołaja Kopernika), 

11.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa (ul. Stefana Okrzei), 

12.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa (ul. Wierzbowa), 

13.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa (ul. Zaciszna), 

14.  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Żyrardowa (dot. Centrali). 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonych projektów protokołów nie zgłoszono uwag. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXXVI Sesji Rady Miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy zdecydowali o przyjęciu protokołu 21 głosami 

„za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXVI Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 21 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów.  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

 



Protokół nr XXXVIII/21 z XXXVIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 28.04.2021  

6 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXXVII Sesji Rady Miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy zdecydowali o przyjęciu protokołu 

20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXVII Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Mateusz Nalej. 

 

II. Projekty uchwał 

Ad II.1. i II.2. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę 

Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz z prognozą długu na lata 2021–2031oraz  

do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali oba projekty uchwał. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, zgłosiła autopoprawkę do załącznika do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej polegającą na aktualizacji kwot w kolumnach 10.1. i 10.1.2., a także 10.11. 

załącznika nr 1 do projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/277/20 

Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz z prognozą długu na lata 2021–2031. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta 

Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa  

na lata 2021–2031 wraz z prognozą długu na lata 2021–2031: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska. 
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Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2021. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę  

20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.3. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych.  

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, zgłosiła autopoprawkę polegającą na rozszerzeniu nazwy 

ministerstwa w uzasadnieniu projektu uchwały tak, by brzmiało ono „Finansów, Funduszy i Polityki 

Regionalnej”. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 21 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych: 

„za” – 21 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

 

Ad II.4. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie Porozumień Partnerskich w sprawie wspólnej realizacji projektu w ramach Działania 

2.1 E - usługi - Poddziałania 2.1.2 E-usługi dla Mazowsza w ramach ZIT, typ projektów: Zakup sprzętu 
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i oprogramowania do szkół, umożliwiającego wprowadzenie nowoczesnych form nauczania  

z wykorzystaniem TIK oraz zapewnienie możliwości realizacji działań edukacyjnych w formule zdalnej 

w związku z zagrożeniem powtórzenia lub przedłużeniem się epidemii COVID-19 w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2014–2020.  

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumień Partnerskich w sprawie wspólnej realizacji 

projektu w ramach Działania 2.1 E - usługi - Poddziałania 2.1.2 E-usługi dla Mazowsza w ramach ZIT, 

typ projektów: Zakup sprzętu i oprogramowania do szkół, umożliwiającego wprowadzenie 

nowoczesnych form nauczania z wykorzystaniem TIK oraz zapewnienie możliwości realizacji działań 

edukacyjnych w formule zdalnej w związku z zagrożeniem powtórzenia lub przedłużeniem się epidemii 

COVID-19 w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2014–

2020. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę 21 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumień 

Partnerskich w sprawie wspólnej realizacji projektu w ramach Działania 2.1 E - usługi - Poddziałania 2.1.2 

E-usługi dla Mazowsza w ramach ZIT, typ projektów: Zakup sprzętu i oprogramowania do szkół, 

umożliwiającego wprowadzenie nowoczesnych form nauczania z wykorzystaniem TIK oraz zapewnienie 

możliwości realizacji działań edukacyjnych w formule zdalnej w związku z zagrożeniem powtórzenia lub 

przedłużeniem się epidemii COVID-19 w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Mazowieckiego 2014–2020: 

„za” – 21 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

 

Ad II.5. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie określenia 

zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji.  

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji.  
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W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę 21 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz 

zasad działania Komitetu Rewitalizacji: 

„za” – 21 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

 

Ad II.6. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie określenia 

wykazu kąpielisk na terenie Miasta Żyrardowa oraz sezonu kąpielowego na rok 2021.  

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Żyrardowa oraz sezonu kąpielowego na rok 

2021. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę 21 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta 

Żyrardowa oraz sezonu kąpielowego na rok 2021: 

„za” – 21 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

 

Ad II.7. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie zajęcia 

stanowiska w przedmiocie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego.  

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. Radny 

poinformował o autopoprawce wypracowanej podczas posiedzenia Komisji i polegającej  
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na przeredagowaniu § 1 projektu uchwały w taki sposób, by brzmiał on: „Przyjmuje się stanowisko 

Rady Miasta Żyrardowa dotyczące zachowania integralności województwa mazowieckiego, o treści 

stanowiącej załącznik do niniejszej uchwały”. 

Radny Arkadiusz Sowa zadeklarował, że będzie głosował przeciw projektowi uchwały. Uznał, 

że choć samorząd ma prawo wyrazić swoją opinię, to Rada Miasta wchodzi w kwestie, które nie leżą  

w jej kompetencji. Stwierdził, że w przypadku problematyki związanej z podziałem województwa 

mazowieckiego chodzi o szeroki zakres interesu społecznego, jak również wskazał, że w tej sprawie 

należy się oprzeć na opiniach ekspertów. Zwrócił uwagę, że podejmowanie stanowiska jest włączaniem 

się w bieżącą politykę krajową. Dodał, że wiele wskazuje na to, że zmiana administracyjna jest 

konieczna w kontekście dostępu do unijnych pieniędzy, jako że Warszawa zawyża wskaźnik dla 

województwa, na czym tracą biedniejsze gminy. Zaapelował o głosowanie przeciwko uchwale. 

Radna Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu uchwały, wskazując, że ma ona charakter 

intencyjny, a jednocześnie zawiera wskazane przez mieszkańców argumenty za utrzymaniem 

integralności województwa. Dodała, że podczas spotkania zorganizowanego przez Marszałka 

Województwa porównano podział środków w obecnej sytuacji i w razie ewentualnego podziału 

województwa. Podkreśliła, że zadaniem radnych jest bycie głosem lokalnej społeczności. 

Radny Arkadiusz Sowa odniósł się do słów przedmówczyni, stwierdzając, że o ile trzeba 

wsłuchiwać się w głos mieszkańców, o tyle w tym temacie należy zasięgnąć opinii ekspertów, zaś Rada 

Miasta – w przypadku podjęcia przedmiotowej uchwały – będzie się mieszała w ogólnokrajowe 

rozgrywki polityczne. Orzekł, że w uzasadnieniu projektu uchwały zabrakło wskazania korzyści 

wynikających z podziału województwa, dlatego trudno postrzegać go jako neutralny. 

Radny Józef Kapusta poinformował, że będzie głosował przeciw projektowi uchwały. Zwrócił 

uwagę, że w uzasadnieniu zabrakło odniesienia do sytuacji ekonomicznej wynikającej z silnej, 

dominującej pozycji Warszawy i otaczających ją gmin. Stwierdził, że popierając przedłożony projekt, 

Rada Miasta będzie działała przeciw swojemu interesowi ekonomicznemu, zgodnie z którym należałoby 

dokonać podziału województwa.  

Radna Elżbieta Wrońska przypomniała, że projekt uchwały był przedkłądany już kilka miesięcy 

wcześniej, zaś kwestie ekonomiczne opracowane były w publikacjach, które radna przekazała 

pozostałym członkom Rady Miasta podczas jednej z poprzednich sesji.  

Radny Grzegorz Obłękowski nie zgodził się z opinią radnego Arkadiusza Sowy w kwestii tego, 

że Rada Miasta działa nieobiektywnie i nie ma wiedzy, by zająć stanowisko. Stwierdził, że zna zalety 

funkcjonowania województwa mazowieckiego i jego ewentualny podział nie przyniesie korzyści 

ekonomicznych. Orzekł, że podział będzie miał negatywny wpływ na życie mieszkańców Żyrardowa. 

Radny Arkadiusz Sowa zwrócił uwagę na różnicę w poziomie życia w różnych gminach; 

przywołał m.in. różnice między Żyrardowem a Grodziskiem Mazowieckim. Orzekł, że opowiadając się 

za utrzymaniem integralności województwa mazowieckiego, radni będą głosować przeciwko swojemu 

interesowi. 
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Radny Ryszard Mirgos odniósł się do słów przedmówcy. Wskazał również, że rząd mógł 

interweniować w kwestii podziału środków, jeśli dostrzegł nierówności ekonomiczne między powiatami 

województwa mazowieckiego. 

Radny Grzegorz Obłękowski wskazał na pozytywne aspekty funkcjonowania województwa 

mazowieckiego, m.in. zwracając uwagę na środki zewnętrzne pozyskane przez Miasto. 

Radna Teresa Lefelt stwierdziła, że w kwestii służby zdrowia miasto powiatowe przegrywa  

z aglomeracją warszawską, ponieważ pracownicy wybierają placówki położone bliżej Warszawy  

w związku z wyższymi pensjami. Opowiedziała się przeciwko zachowaniu integralności województwa.  

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zajęcia stanowiska  

w przedmiocie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę 11 głosami „za”, przy 6 głosach „przeciw” i 4 głosach 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie zachowania 

integralności Województwa Mazowieckiego: 

„za” – 11 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Jerzy Naziębło, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Marek 

Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 6 głosów – radny Józef Kapusta, radna Teresa Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak; 

„wstrzymuję się” – 4 głosy – radny Ryszard Mirgos, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.8. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie zmiany 

statutu Centrum Usług Wspólnych w Żyrardowie.  

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Pan Adam Dukaczewski, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych, zgłosił autopoprawki  

do projektu uchwały związane z dodaniem w § 4 pkt od 9 do pkt 14 statutu słów „w Żyrardowie” celem 

ujednolicenia zapisu, a także w § 5 pkt 1 lit. h – ze skreśleniem słów „a w szczególności”, co stworzy 

katalog zamknięty spraw, którymi zajmuje się CUW w zakresie opisanym w tym punkcie. 

Radna Grażyna Stefańska zaproponowała, by autopoprawką dotyczącą § 4 pkt 9–14 statutu 

objąć również § 4 pkt 16. 

Pan Adam Dukaczewski przychylił się do propozycji przedmówczyni. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany statutu Centrum Usług 

Wspólnych w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę  

21 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany statutu Centrum Usług Wspólnych  

w Żyrardowie: 

„za” – 21 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

 

Ad II.9. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. Wskazał,  

że plan będzie dotyczył terenu przy ul. Armii Krajowej. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.10. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. Wskazał,  

że plan będzie dotyczył terenu przy ul. Mikołaja Kopernika. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
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Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.11. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. Wskazał,  

że plan będzie dotyczył terenu przy ul. Stefana Okrzei. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.12. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. Wskazał,  

że plan będzie dotyczył terenu przy ul. Wierzbowej. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  
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W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.13. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. Wskazał, że 

plan będzie dotyczył terenu przy ul. Zacisznej. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.14. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. 

Wskazał, że plan będzie dotyczył terenu dawnej Centrali Zakładów Lniarskich. 
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Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

Radny Arkadiusz Rzepecki zwrócił uwagę przedmówcy, że błędnie podał wynik głosowania 

nad opinią w sprawie projektu uchwały – oddano 5 głosów „za” i 2 głosy „wstrzymuję się”, przy braku 

głosów „przeciw”. 

Radny Robert Latek potwierdził, że doszło do omyłki i wynik głosowania podczas posiedzenia 

Komisji faktycznie wynosił 5 głosów „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Odczytał poprawioną opinię. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 3 głos – radna Edyta Lubańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radna Żaneta 

Wesołowska. 

 

III. Informacje 

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 

 

IV. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

Nie zgłoszono wniosków, interpelacji ani zapytań. 

 

V. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady XXXVIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 

15.40. 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=58487 

 

Protokół sporządziła dnia 7 maja 2021 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=58487

